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The brevity of February is a reminder that the first signs of spring are not far off.
We're excited to share a preview of what's ahead for ONCAT this spring,
including the launch of a new Ontario Transfer Professionals Course and news
of some significant enhancements to ONTransfer.ca. You'll find the details
below, along with additional news and information. 

New ONCAT Course: Essential Learning for
Transfer Professionals 
The first of its kind in Canada, this free online course helps both new and
seasoned transfer professionals build knowledge, nurture expertise, and elevate
practices. The Ontario Transfer Professionals Course is led by ONCAT and
developed by  Christine Arnold, author of Learning Outcomes, Academic Credit
and Student Mobility. 

Course modules include:  

Credit Transfer Histories and Currencies 
Communities and Networks 

file:///Users/janewaldner/Library/CloudStorage/OneDrive-ONCAT/15755579/Mailchimp%20/Campaigns/*|ARCHIVE|*
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Transfer Advising as a Profession 
Credit and PLAR Assessments 
Communications and Advising

You can sign up here for updates and launch dates or contact Meryl Borato,
Knowledge Mobilization Specialist (mborato@oncat.ca) to learn more. 

If you haven’t already, please join ONCAT’s Transfer Advisers Group (TAG). By
joining TAG, you’ll connect with a dedicated community of transfer
professionals from across Ontario who meet regularly, share promising
practices, discuss challenges and explore solutions. 

Significant Enhancements on the Horizon for
ONTransfer.ca  
Our transfer services team is working on expanding ONTransfer.ca’s pathway
tool to support incoming pathways from non-ONCAT members. This new
expanded functionality will allow postsecondary institutions to start adding any
international or out-of-province institutions that they develop pathways leading
into Ontario to ONTransfer.ca. Look for more news and announcements in the
coming weeks with a rollout to students in Spring 2024.  

We invite all Ontario postsecondary institutions to join the ONTransfer.ca
SharePoint community. If you need access or have questions, please reach out
to data@oncat.ca or Andrew Wilson (awilson@oncat.ca).   

https://forms.office.com/r/VKeGgcB49z
mailto:mborato@oncat.ca
https://oncat.sharepoint.com/sites/tagcommunity/SitePages/Home.aspx
mailto:data@oncat.ca
mailto:awilson@oncat.ca
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ONCAT’s Student Mobility & Pathways
Conference Video Series: Exploring Black
Student Postsecondary Ambitions 
February is Black History Month, a time to honour the history and culture of
Black people in Canada. In this month's video, we feature 'Exploring Black
Student Postsecondary Ambitions' a presentation by Sonia Lewis and Anika
Forde from York University, and Dr. Kisha McPherson of Toronto Metropolitan
University. The presenters delve into the experiences of Black students in
Canadian postsecondary institutions, including some of the factors that
influence whether they pursue college or university, and the role race plays in
their overall academic decisions. 

https://youtu.be/5_q5Ld1XeB8
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ONCAT is Seeking a Dynamic Stakeholder
Engagement Manager
We’re looking for a new addition to our team. ONCAT’s Stakeholder
Engagement Manager will play a key role in nurturing collaboration between
ONCAT, postsecondary education institutions, and other stakeholders. The
position also encompasses event planning and communications. You can read
the full job posting here.

ONCAT’s Monthly Infographic  
This month’s infographic is from the ONCAT-funded research report Transfer
Pathways Among Ontario Colleges and Universities: The Magnitude of
Postsecondary Transfer Types and the Characteristics of Those Who
Transfer by David Zarifa, Yujiro Sano, and Cathlene Hillier from the
Department of Sociology at Nipissing University. The report examines how
geography shapes postsecondary transfer across Ontario and the
characteristics of those who transfer within Ontario’s postsecondary system. 

We invite you to download and share this infographic with sector colleagues,
print it as a poster or for handouts, or share on social media (please include the
hashtag #ONCAT). You can find the full report here.

https://oncat.ca/en/opportunities-oncat
https://oncat.ca/en/projects/transfer-pathways-among-ontario-colleges-and-universities
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ONCAT is the province’s transfer expert. Together,
we’re improving opportunities for learner mobility in
Ontario. 

La brièveté du mois de février nous rappelle que les premiers signes du
printemps ne sont pas loin. Nous sommes ravis de partager un aperçu de ce
qui attend le CATON ce printemps, y compris le lancement d’un nouveau cours
pour les professionnels du transfert de l’Ontario et des nouvelles concernant
d’importantes améliorations apportées à ONTransfer.ca. Vous trouverez les
détails ci-dessous, ainsi que d’autres nouvelles et informations.

https://flic.kr/p/2phfGCE
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Nouveau cours du CATON : Apprentissage
essentiel pour les professionnels du transfert
Premier du genre au Canada, ce cours en ligne gratuit aide les professionnels
du transfert, qu’ils soient novices ou chevronnés, à acquérir des
connaissances, à développer leur expertise et à améliorer leurs pratiques. Le
cours pour les professionnels du transfert de l’Ontario est dirigé par le
CATON et conçu par Christine Arnold, auteure de Learning Outcomes,
Academic Credit and Student Mobility. (Résultats d’apprentissage, crédits
académiques et mobilité des étudiants).
Le cours comprend les modules suivants :

Histoires et ampleur des transferts de crédits
Communautés et réseaux
Le conseil en transfert comme profession
Évaluations des crédits et de la RA
Communications et conseil

 Vous pouvez vous inscrire ici pour recevoir les mises à jour et les dates de
lancement ou contacter Meryl Borato (mborato@oncat.ca) pour en savoir plus.

Si vous ne l’avez pas encore fait, rejoignez le Groupe des Conseillers en
Transferts (GCT) du CATON. En intégrant le GCT, vous entrerez en contact
avec une communauté dévouée de professionnels du transfert de tout l’Ontario
qui se réunissent régulièrement, partagent des pratiques prometteuses,
discutent des défis et recherchent des solutions.

https://oncat.ca/fr/possibilites-de-financement
https://forms.office.com/r/VKeGgcB49z
mailto:mborato@oncat.ca
https://oncat.sharepoint.com/sites/tagcommunity/SitePages/Home.aspx
https://oncat.sharepoint.com/sites/tagcommunity/SitePages/Home.aspx
https://oncat.sharepoint.com/sites/tagcommunity/SitePages/Home.aspx
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Des améliorations significatives à l’horizon
pour ONTransfer.ca
Notre équipe des services de transfert prépare actuellement l’extension de
l’outil de parcours d’ONTransfer.ca afin de prendre en charge les parcours
entrants en provenance de non-membres du CATON. Cette nouvelle
fonctionnalité élargie permettra aux établissements postsecondaires de
commencer à ajouter à ONTransfer.ca tout établissement international ou hors
province développant des parcours menant en Ontario. D’autres nouvelles et
annonces seront diffusées dans les semaines à venir, et les étudiants pourront
bénéficier de cette nouvelle fonctionnalité au printemps 2024.
 
Nous invitons tous les établissements postsecondaires de l’Ontario à se joindre
à la communauté SharePoint ONTransfer.ca. Si vous avez besoin d’un accès
ou si vous avez des questions, n’hésitez pas à contacter data@oncat.ca ou
Andrew Wilson (awilson@oncat.ca). 

Série de vidéos de la conférence du CATON
sur la mobilité et les parcours des étudiants :
Explorer les ambitions postsecondaires des
étudiants Noirs  

mailto:data@oncat.ca
mailto:awilson@oncat.ca
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Février est le Mois de l’histoire des Noirs, une occasion de rendre hommage à
l’histoire et à la culture des Noirs au Canada. Dans la vidéo de ce mois-ci, nous
vous proposons Exploring Black Student Postsecondary Ambitions (Étude des
ambitions des étudiants noirs en matière d’études postsecondaires) a réalisé
par Sonia Lewis et Anika Forde de l’université York et par le Dr Kisha
McPherson de l’université métropolitaine de Toronto. Les intervenantes se
penchent sur l’expérience des étudiants noirs au sein des établissements
postsecondaires canadiens, notamment sur les facteurs qui les incitent à
poursuivre leurs études au collège ou à l’université, et sur le rôle que joue la
race dans leurs choix de parcours d’études.

Le CATON recherche un gestionnaire
dynamique pour l’engagement des
partenaires  
Nous sommes à la recherche d’un nouveau/d’une nouvelle membre pour notre

https://youtu.be/5_q5Ld1XeB8
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équipe. Le/la responsable de l’engagement des partenaires du CATON jouera
un rôle clé dans la promotion de la collaboration entre le CATON, les
établissements d’enseignement postsecondaire et d’autres parties prenantes.
Le poste comprend également la planification d’événements et la
communication. L’offre d’emploi complète peut être consultée ici.

Infographie mensuelle du CATON   
L’infographie de ce mois-ci est tirée du rapport de recherche financé par le
CATON intitulé Parcours de transferts entre les collèges et les universités
de l’Ontario par David Zarifa, Yujiro Sano et Cathlene Hillier du département
de sociologie de l’Université Nipissing. Le rapport examine comment la
géographie façonne le transfert postsecondaire à travers l’Ontario et les
caractéristiques de ceux qui transfèrent au sein du système postsecondaire de
l’Ontario.

Nous vous invitons à télécharger cette infographie et à la partager avec vos
collègues du secteur, à l’imprimer sous forme d’affiche ou de document à
distribuer, ou à la partager sur les réseaux sociaux (veuillez inclure le mot clé
#CATON). Le rapport complet est disponible ici.

https://oncat.ca/en/opportunities-oncat
https://oncat.ca/en/projects/transfer-pathways-among-ontario-colleges-and-universities
https://oncat.ca/en/projects/transfer-pathways-among-ontario-colleges-and-universities
https://flic.kr/p/2phfGCE
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